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כאן, שלו  העניין  כל  שזה  אמר  נחמן  רבי  הזה  הנשק  על 
ולנו יש אותו ממש בהישג יד, או יותר נכון פה. הכוח

של שיחה אחד על אחד!

העולם הזה לא נותן לנו רגע אחד של מנוחה או דרך, לכאורה, למצוא
את הזמן להתחבר למי שאנחנו באמת.

החיים להתחבר,  של  הזו  לנקודה  להגיע  מצליחים  אנחנו  סוף  וכשסוף 
נראים לנו פתאום כל כך עמוסים עם מעט להתרכז בדבר אחד ויקר שהוא

המפתח לכל תחומי והיבטי חיינו – התפילה.

נכון שאנחנו מתפללים שלוש פעמים ביום, אבל זו דרך שכבר עברו בה.

https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a0%d7%a9%d7%a7-%d7%94%d7%9b%d7%99-%d7%a7%d7%98%d7%9c%d7%a0%d7%99-%d7%a9%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%97%d7%93-%d7%a2%d7%9c-%d7%90%d7%97%d7%93/
https://breslov.co.il/%d7%94%d7%a0%d7%a9%d7%a7-%d7%94%d7%9b%d7%99-%d7%a7%d7%98%d7%9c%d7%a0%d7%99-%d7%a9%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%97%d7%93-%d7%a2%d7%9c-%d7%90%d7%97%d7%93/


את התפילות הללו היצר הרע וחילותיו מכירים, הם יודעים בדיוק היכן
לארוב לנו ולטעון ש’כך לא ראוי להתפלל’.

אולי גם זה יעניין אתכם:

להשיג כל מה שאתם רוצים? כך תעשו את זה!

יש לי חלום: לחיות את החיים!

אפילו עכשיו

זו הסיבה שרבי נחמן התעקש על כך שכל אחד מאיתנו יקדיש זמן מסוים
כל יום כדי לדבר עם בורא עולם, שיחה של אחד על אחד, במילים ובשפה
שלו. למה? כי אין דבר יותר גדול מזה ואין כלי חשוב יותר לחלץ את
התפילה כמו  לכודה,  היא  שם  טוב”,  ה”לא  של  מהמבצר  האבודה  הנסיכה 

המיוחדת הזו – התפילה האישית, ההתבודדות כדבריו.

את התפילות הללו היצר הרע וחילותיו מכירים, הם יודעים בדיוק
היכן לארוב לנו ולטעון ש’כך לא ראוי להתפלל’…

לא עדיין  אבל  להינצל,  רוצה  היא   – לחזור  רוצה  האלוקית  הנוכחות 
בצורה ההתבודדות,  האישית,  התפילה  של  הזה  האדיר  הנשק  את  רתמנו 

יעילה. לכן רבי נחמן חזר שוב ושוב טען שזה כל העניין שלו.

זו גם הסיבה שכוחות הרשע עוררו התנגדות כזו לרבי נחמן, כי אם עוד
אנשים בימיו היו מתחילים לשבור את חומות החושך אז אור הגאולה כבר

היה עולה ומאיר עלינו.

https://breslov.co.il/%d7%9c%d7%94%d7%a9%d7%99%d7%92-%d7%90%d7%aa-%d7%9e%d7%94-%d7%a9%d7%90%d7%aa%d7%9d-%d7%a8%d7%95%d7%a6%d7%99%d7%9d-%d7%9b%d7%9a-%d7%aa%d7%a2%d7%a9%d7%95-%d7%90%d7%aa-%d7%96%d7%94-%d7%a2%d7%9c-%d7%a4/
https://breslov.co.il/%d7%99%d7%a9-%d7%9c%d7%99-%d7%97%d7%9c%d7%95%d7%9d-%d7%9c%d7%97%d7%99%d7%95%d7%aa-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%97%d7%99%d7%99%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%90%d7%a4%d7%99%d7%9c%d7%95-%d7%a2%d7%9b%d7%a9%d7%99%d7%95/


נכון שאנחנו מתפללים שלוש פעמים ביום, אבל זו כבר דרך שכבר עברו
בה…

האם נוכל למצוא את הדרך חזרה לעצמנו?

כן.

אבל עם מפתח התפילה.

תתייחס אל  אבל  שגילית,  החדש  ולנשק  לך  שילעגו  אנשים  יהיו  כן, 
אליהם. הדרך של התפילה האישית היא הדרך המנצחת את חשיכת הגלות.
הנשמה המלך  בת  שלך,  האבודה  הנסיכה  מוחזקת  בו  למבצר  השביל  זהו 
שלך, וזה השביל הנחוץ ביותר בעולם שלנו – של כאוס, בלבול וחושך.

יש לכם את הקלף המנצח והנשק הכי קטלני: הפה. תשתמשו בו!

צג, ב,  חלק  מוהר”ן  ליקוטי  מברסלב,  נחמן  רבי  דברי  על  (מבוסס 
דיבורי אמונה טז).

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 

https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/


הזה.

https://breslov.co.il/post-category/%d7%a8%d7%95%d7%97%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa/%d7%a6%d7%9e%d7%99%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%99%d7%a9%d7%99%d7%aa/

